
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. januar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

344 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 344: 

”Vil ministeren redegøre for det nuværende børnevaccinationsprogram og forklare, 

hvorfor man ikke har vaccination mod skoldkopper som en del af det?” 

 

Svar: 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der indhentes bidrag til be-

svarelsen fra Sundhedsstyrelsen. Jeg forventer at kunne svare spørgsmålet endeligt ul-

timo marts. 

 

 

Med venlig hilsen 
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